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Følgende personer var tilstede: 

Pål Angell Bergh  Kretsleder (AU) 
Unni H. Austerå  Nestleder (AU) 
Øivind Naper   Styremedlem (AU) 
Thomas Liland-Vik  AK leder 
Henning Wiig   LK leder 
Trond Sandberg   HK leder 
Petter Furseth   Adm. sjef 
 
Meldt forfall: 
Nils Stray   Styremedlem (AU) 
   
Saksliste: 

Sak 1. Referat og informasjon  
✓ Ref. styremøte nr. 10 2023-2025 - godkjent 
✓ Informasjoner NSF møter i perioden 

• Kretsledermøtet 13. nov samt oppfølgingsmøte 27. nov. 
o Hovedfokus økonomi, hva kan krets bidra med i budsjett 2025. Intern 

informasjon gitt til styret.  
o Skiklubbutviklere ref. tingvedtak. Skitinget vedtok at det i 2027 skal være 

20/80 finansiering mellom krets og forbund.  
Kretsene trodde det skulle være en årlig opptrapping frem til 2027 men 
forbundet har ikke lagt inn noen endring i 2025 budsjettet. 

o Organisasjonsutvalget og fremdrift i de enkelte utvalgene. Lagt på nett 11.12: 
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsprosjektet/  

 
Vedtak: referat og orienteringssaker tas til etterretning 
 

Sak 2. Økonomi 
✓ Regnskapsrapporter pr. 5. desember 2024. Kort gjennomgang. Alle leverer som forventet 

og noe sterkere tall enn budsjett. Blir noe ekstra kostnader i desember, men ikke 
nevneverdige konsekvenser utover regnskapstall.  

✓ Budsjett 2025: 

• En del lavere omsetning i 2024 grunnet bortfall av Hintertux og noe rundt kostnader 
generelt i alpint. Noe lavere innen langrenn grunnet overnatting norgescup. 
Utenlandsbetalinger må likevel trekkes fra i mva. komp. Budsjettpost er derfor 
realistisk. 

• Fonna alpint – har valgt å opprettholde samlingsaktivitet på Fonna i 2025 budsjettet. 
Basert på informasjoner i styremøte og verdiene på selve skisenteret, både tror og 

Referat styremøte nr. 11 2023-2025  
Agder og Rogaland Skikrets – hovedstyret 
 
Tid: tirsdag 10. desember 2024 kl. 1800-2030 
Sted: Teams 

https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsprosjektet/


 

 
håper vi at det blir drift også i 2025. Adm. har dialog med utleier av fonnahuset om at 
avtale kan kanselleres dersom det mot formodning ikke skulle bli drift i 2025. 

• Hovedtall 2025 
 

o Hovedstyre – null  
o Alpint -58k 
o Langrenn – null 
o Hopp +10k 

 
Egenkapital er solid og skikretsen ved hovedstyret har bundet 1,2 mill på høyrente i et nytt år på 
4,85% som sikrer finansinntekt ref. budsjett. Grenene har også finansinntekter på sine driftskonti 
på 2%. 
 
Foruten informasjoner rundt Fonna og usikkerheten, ble det også nevnt at hvis økning i andel adm. 
sjef fra NSF blir vedtatt i 2025, så flettes dette inn og budsjett revideres.  
 
Vedtak: regnskapsrapporter tas til etterretning. Budsjettforslag for grener og hovedstyret for 
2025, vedtatt som forelagt. 
 

Sak 3. Orientering fra komiteene 
✓ Kort informasjon – alt har gått som oppsatt i alle grener. Sesongstart langrenn Hovden og 

samling alpint på Haukeli (flyttet tidspunkter/dato). Hopp med kjempesamling på 
Lillehammer. FIS alpint, NC/RC hopp, WC, NC /SC og junior går sin gang i langrenn. WC 
og E-cup Eirik alpint. Jesper sesongdebuterer i WC denne uken. 
 

Vedtak: orienteringer tas til etterretning  
 

Sak 4. Ny strategiplan Agder og Rogaland Skikrets 
✓ NSF plan ble vedtatt på Skitinget i Bodø (langtidsplan 2024-2028) Skiforbundet VIL! 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/54f4dd93738549a98d3cdc13ef19e31b/nsf-
strategidokument-2024-2028_til-publisering.pdf  

✓ Den er vesentlig forenklet fra tidligere planer. Består nå av 13 innsatsområder og 
overordnede mål. Allerede nå i høst har punktene rundt økonomi 10 og 11 vært det 
viktigste, mens andre har hatt mindre prioritet. Styret starter sitt arbeid rundt ny plan for 
ARS og fremlegger endelig plan for kretstinget mai 2025.  
 

https://www.skiforbundet.no/contentassets/54f4dd93738549a98d3cdc13ef19e31b/nsf-strategidokument-2024-2028_til-publisering.pdf
https://www.skiforbundet.no/contentassets/54f4dd93738549a98d3cdc13ef19e31b/nsf-strategidokument-2024-2028_til-publisering.pdf


 

 
 
https://www.skiforbundet.no/norges-skiforbund/organisasjonsprosjektet/skiforbundet-i-
utvikling/  
 
Styret tok en generell debatt rundt en fremtidig strategiplan for Agder og Rogaland 
Skikrets.  

✓ Skal vi «adoptere» NSF strategiplan? Skal vi ha «egne» hovedområder? 
✓ Det ble lagt vekt på at adm. i NSF har brukt svært lang tid på å utarbeide planen basert på 

innspill og høringsrunder fra klubb, krets og gren. Denne er enklere å forhode seg til enn 
tidligere planer. Skikretsen ved våre fagkomiteer arbeider etter dette i dag, men vi kan 
konkretisere med egne tiltak som treffer vår region på en best mulig måte, samt prioritere 
det vi føler er viktigst. 

✓ Hver fagkomite i skikretsen diskuterer ulike tiltak for sin gren til neste møte 
✓ Skikretsen v/AU tar et eget møte (mail eller teams) i januar, for å se på noen helhetlige og 

overordnede punkter som legges frem på neste møte. 
✓ Allerede kommet et viktig punkt som ble diskutert i styret at det skal gjennomføres en 

fellessamling for alle grener høst 2025. Sted Evje, prøve ulike grener, bruke ulikt utstyr og 
uvante øvelser, innleie av fritidsaktiviteter utenfor skiidretten (mestring, gøy, motivasjon) 

✓ Beholde ungdommen etter «endt» karriere. Kan de bidra som trenere, dommere, ledere 
etc. 

✓ Fokus også på livslang læring – skiløper livet ut. Betydningen av at eldre skiløpere hjelper 
til med dugnad og tar del i treningshverdagen til de yngre. 
 

Sak 5. Neste møte 
 
Neste styremøte avholdes på teams onsdag 5. februar kl. 2000-2130. Egen innkalling sendt i 
outlook. 

     
Pål Angell Bergh (sign.)  Petter Furseth 
Kretsleder   Adm. sjef 
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